

Title (en)
PHOTOGRAPHIC DEVICE FOR TAKING PASSPORT PHOTOS.

Title (de)
FOTOGRAFISCHE PORTRÄT-AUFNAHMEVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE PRISE DE PHOTOS D'IDENTITE.

Publication
EP 0373185 A1 19900620 (DE)

Application
EP 89902760 A 19890215

Priority
DE 3809168 A 19880318

Abstract (en)
[origin: US5023638A] PCT No. PCT/EP89/00139 Sec. 371 Date Nov. 15, 1989 Sec. 102(e) Date Nov. 15, 1989 PCT Filed Feb. 15, 1989 PCT Pub. No. WO89/08865 PCT Pub. Date Sep. 21, 1989. A photographic portrait shooting apparatus (30) comprising a camera (1) and a partially transmitting mirror (2) disposed in the optical path (9) between camera lens (3) and the object, wherein an even number, especially two reflecting mirrors (5, 6) are also disposed intermediate the object and the camera (1) or the camera lens (3), respectively. Only one of the reflecting mirrors, in particular the reflecting mirror (6) which directly faces the object or is closest thereto, is designed as a swinging mirror. The partially transmitting mirror (2) has a field of view limited by markings (12). Also, there is provided a camera remote release means (11, 14) operated by the person having his portrait taken.

Abstract (fr)
Un dispositif (30) de prise de photos d'identité comprend un appareil-photo (1) et un miroir (2) semitransparent agencé dans le trajet des rayons (9) entre l'objectif (3) de l'appareil-photo et l'objet à photographier et un nombre pair, notamment deux, de miroirs défecteurs (5, 6), agencés entre l'objet à photographier et l'appareil-photo (1) ou son objectif (3). Un seul miroir défecteur (6), en particulier celui qui fait immédiatement face à l'objet à photographier ou qui en est le plus rapproché, est capable de pivoter. Le miroir semitransparent (2) présente un champ visuel délimité par des marques (12). En outre, un agencement (11, 14) de déclenchement à distance de l'appareil-photo peut être actionné par la personne qui veut prendre sa photo d'identité.

IPC 1-7
G03B 17/53

IPC 8 full level
G03B 15/00 (2006.01); **G03B 17/53** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)
G03B 17/17 (2013.01 - KR); **G03B 17/38** (2013.01 - KR); **G03B 17/53** (2013.01 - EP KR US); **G03B 17/55** (2013.01 - KR)

Citation (search report)
See references of WO 8908865A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 5023638 A 19910611; AU 3188589 A 19891005; AU 616742 B2 19911107; BR 8906470 A 19901204; DE 3809168 A1 19891005; DE 8901776 U1 19890601; DK 577789 A 19891117; DK 577789 D0 19891117; EP 0373185 A1 19900620; ES 2013093 A6 19900416; HU 891556 D0 19900228; JP H02501512 A 19900524; JP H0553248 B2 19930809; KR 900700914 A 19900817; OA 09057 A 19910331; WO 8908865 A1 19890921

DOCDB simple family (application)
US 44583189 A 19891115; AU 3188589 A 19890215; BR 8906470 A 19890215; DE 3809168 A 19880318; DE 8901776 U 19890215; DK 577789 A 19891117; EP 8900139 W 19890215; EP 89902760 A 19890215; ES 8900877 A 19890310; HU 155689 A 19890215; JP 50255089 A 19890215; KR 890702159 A 19891120; OA 59681 A 19891115